



الشركة الوطنية العمانية للهندسة والإستثمار (ش.م.ع.ع)
Oman National Engineering & Investment Co. (S.A.O.G)

التاريخ 2022/6/20

Issue of Judgement to the benefit of ONEIC

With great pleasure, Oman National Engineering & Investment Company SAOG (ONEIC) would like to inform our esteem shareholders and investors that the Arbitration panel has issued its award today to the benefit of ONEIC versus one of the electricity companies pertaining to one of the billing contracts. The award ordered to pay the claim value amounted to RO 4,021,044 (Four million Twenty-One Thousand and Forty-Four Omani Rials) and the interest rate @ 6.5% from July 2020 till full payment in addition to the Arbitration fees and the Expert fees. It is worth mentioning that RO 4 million of this amount is registered in the books as receivables and not covered by provisions.

صدور حكم لصالح الشركة

يسر الشركة الوطنية العمانية للهندسة والاستثمار ش.م.ع.ع أن تحيط المساهمين والمستثمرين الكرام علماً بأن هيئة التحكيم قد أصدرت اليوم حكمها لصالح الشركة ضد إحدى شركات الكهرباء بشأن أحد عقود الفوترة، حيث قضى الحكم بسداد مبلغ وقدره 4,021,044 ر.ع (أربعة ملايين وواحد وعشرون ألفاً وأربعة وأربعون ريالاً عمانياً) عن مطالبات الشركة ونسبة فائدة قدرها 6.5% للمبلغ المشار إليه من يوليو 2020 وحتى تاريخ السداد إضافة إلى أتعاب هيئة التحكيم ورسوم الخبير.

هذا وتجدر الإشارة إلى أن مبلغ أربعة ملايين ريال عماني من هذا المبلغ مسجلة كمستحقات بدفاتر الشركة وغير مغطاة بمخصصات

راشد بن محمد الغيلاني
الرئيس التنفيذي
Rashid Mohamed Al Ghailani
Chief Executive Officer

